


TOBB ODA/BORSA YÖNETİM KURULU 

BAŞKANLARI İSTİŞARE TOPLANTISI 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 

ÖZDEMİR, Gümrük ve Ticaret 

Bakanı Sayın Bülent TÜFENKÇİ'nin 

de katılımıyla gerçekleşen Türkiye 

Odalar ve Borsalar Birliği Oda/Borsa 

Yönetim Kurulu Başkanları İstişare 

Toplantısı'na katıldı 



PROJE ÖN ÇALIŞMAMIZ 

 Doğu Anadolu Kalkınma Ajansı'nın (DAKA)2018 Çocuk ve Gençlerin Kalkınmaya 

Entegrasyonu Mali Destek Programı kapsamında hazırladığımız projemizin ön 

çalışmasını Yüksekova Kaymakamlığımıza sunduk. 



Daka 11. Kalkınma Planı Çalıştayına Katıldık 

Doğu Anadolu Kalkınma Ajansı (DAKA) öncülüğünde, Hakkari'de düzenlenen 11. Kalkınma Planı 

Çalıştayı'na, Yönetim Kurulu Başkanımız Salih ÖZDEMİR ve Genel Sekreterimiz Melek MENGEŞ 

katıldılar. Hakkari Valisi Sn. Cüneyit Orhan TOPRAK başkanlığında, birçok STK ve kurum amirleri 

tarafından 17 maddeden oluşan kalkınma öncelikleri ve stratejilerinin 5 tanesi oylanarak, sonradan 

oluşturulacak rapor için belirlendi. 



ODAMIZIN BEŞ YILDIZLI STANDARTLARA 

ULAŞTIĞI TESCİLLENDİ 

13. Dönem Akreditasyon sürecine 
dahil olan odamız, TOBB 
Oda/Borsa Akreditasyon 
Sisteminde bağımsız denetim 
kuruluşu tarafından denetlendi. 
Denetimi başarı ile tamamlayan 

odamız, Akreditasyon 
Standardının gerekliliklerini layıkıyla 
yerine getirdiği ve Akredite Oda 
ünvanını aldığı, Baş Denetçi Oğuz 
AKSU tarafından onaylandı. 
Odamız, Avrupa standardında beş 

yıldızlı hizmet kalitesini tescilledi. 



ODAMIZ ISO 9001:2015 KALİTE BELGESİNİ ALMAYA 

HAK KAZANDI 

 Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından, odamız iş ve işlemlerinin, standardın 

gerekliliklerini yerine getiren bir hizmet anlayışı ile çalıştığı denetlenip, onaylandı. 
TSE Baş Denetçisi Ertuğrul ALTINDAĞ tarafından yapılan denetimde, odamız ISO 
9001:2015 Kalite Belgesini almaya hak kazandı. 



Başkanlığımız girişimleri ve takipleri sonucu, Bilim, 

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı ön onayı ile, 

Yüksekova'da kurulması planlanan Organize Sanayi 

Bölgesi için, yatırım yapmak isteyen üyelerimize 

yaptığımız çağrımız sonuçsuz kalmadı. Yoğun talep ile 

aldığımız başvuruları ve Yüksekova Belediyesi ile ortak 

hazırladığımız raporu, Hakkari Valiliği'ne teslim ettik. 

ORGANİZE SANAYİ ÇALIŞMALARIMIZ 

VE SONUCU 



Giyim Sektörünün Sorunları Masaya Yatırıldı 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 

ÖZDEMİR ve Meclis Başkan 

Yardımcımız Fahrettin HAZEYİ 

başkanlığında odamız toplantı 

salonunda sektör toplantısı yapıldı. 

Giyim sektörünün temsilcileri ile bir 

araya gelindi. 



ODAMIZDA TEKNİK YARDIM MASASI HİZMETİ 

 Doğu Anadolu Kalkınma 

Ajansı (DAKA) 2018 yılı 

Çocuk ve Gençlerin 

Kalkınmaya 

Entegrasyonu Mali 

Destek Programı 

kapsamında, 12-14 Mart 

tarihlerinde Odamız 

Toplantı Salonunda 

Teknik Yardım Masası 

hizmeti verilecek olup, 

proje hazırlayan kurum 

ve kuruluşların bu 

hizmetten yararlanmaları 

önemle rica olunur. 


